

Date: January, 8th 2024

Circular No:28/ AY 2023-2024

التاريخ: 8 يناير 2024

Subject: Term 2 Parent-Teacher Meetings (PTC) Thursday January 11th, 2024

Dear Parents,

I trust that all our students have settled in well after the winter break and are ready to focus and achieve their best during the second term.

To ensure that you are kept informed about your children's progress and to discuss the first term report cards with you, a **Parent-Teacher- Meeting was scheduled for parents on Thursday, January 11th, 2024.**

We always ensure that we accommodate our working parents, so we have decided to have **two separate meeting sessions.**

Session one:

Parents can register for **virtual (online) meetings from 8:00 a.m. to 12:00.**

Session two:

Parents can register for **Face-to-Face** meetings that will **ONLY** be available at the school with the teachers from **1:00 p.m. to 5:00 p.m.**

All students will study at home on Thursday, and teachers will provide them with subject content on their Google Classrooms to study as per their timetables.

I would like parents to use this opportunity to discuss any concerns with the subject, class teachers, and heads of departments to make sure that their children will be supported and that they will exceed expectations.

I trust you will appreciate this decision to visit the school online or face-to-face.

The link to register for any of the two sessions will be sent on **Tuesday, January 9th, 2024.**

At Ajyal Al Falah, we aim to keep our school's communication between the teachers and the parents at a very high level, and thank you for your cooperation and support.

Yours sincerely,
Antoinette Brown
Principal Director



السادة أولياء الأمور الكرام،

نتمنى ان جميع الطلبة قد استقروا جيداً بعد العطلة الشتاء ومستعدون للتركيز وتحقيق أفضل النتائج خلال الفصل الثاني.

لضمان اطلاعكم على تقدم أبناءكم ومناقشة نتائج الفصل الدراسي الأول، تم **تحديد اجتماع أولياء الأمور في يوم الخميس 11 يناير 2024.** وليكون لجميع أولياء الأمور فرصة لمقابلة المعلمين، قررنا عقد **جلستين منفصلتين للاجتماع.**

الأولى للاجتماعات عن بعد:

يمكن لأولياء الأمور الالتقاء بالمعلمين **عن بعد من الساعة 8:00 صباحاً حتى 12:00 مساءً فقط** بعد حجز موعد.

الثانية للاجتماعات داخل المدرسة:

يمكن لأولياء الأمور الالتقاء بالمعلمين **وجهاً لوجه من الساعة 1:00 حتى 5:00 مساءً** بعد حجز موعد.

سيكون التعليم لجميع الطلاب عن بعد، وسيتم إرسال فيديو لرووم للدروس والواجبات والانشطة أخرى وفقاً للجدول الزمنية على جوجل كلاس روم للدراسة في المنزل.

نتقى من أن أولياء الأمور سيستفيدون من هذه الفرصة لمناقشة كل ما يتعلق بأبنائهم مع المعلمين ورؤساء الأقسام للتأكد من دعم أطفالهم وأنهم سيتجاوزون التوقعات.

نتمنى أن ينال موعد الاجتماع عبر الإنترنت أو وجهاً لوجه رضاكم وحسن استحسانكم.

سيتم إرسال روابط لحجز المواعيد يوم الثلاثاء 9 يناير 2024 من قبل المعلمين. نهدف في أجيال الفلاح إلى الحفاظ على تواصل بين المعلمين وأولياء الأمور على مستوى رفيع جداً. نشكركم على تعاونكم ودعمكم.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



أنطوانيت براون
مديرة المدرسة